
Aanmeldingen ‘Over-en-weer’ d.d. 5 juni 2019 

 Mededelingen 

Mededelingen college:  
- wethouder Tiedink over glasvezel buitengebied en over RTV Favoriet 
- wethouder Goossen over laatste stand van zaken jaarrekening Duiven 

 

 Bespreking Lijst met toezeggingen 

 

 Bespreking Lijst ingekomen stukken  

Vragen Pro Duiven: 
1) Ingekomen stuk C1a streek archivariaat: 
Hier wordt de gemeente Duiven gevraagd om deel te nemen in het E depot. 
In de bijgevoegde meerjarenbegroting wordt gesproken over 0.5 fte voor dit E depot, echter in 
dezelfde meerjarenbegroting is geen bedrag genoemd welke aan de gemeentelijke deelname in 
rekening zou worden gebracht. 
Onze vraag, wat gaat dit dan kosten, 
En waarom staat dit niet in de meerjarenbegroting? 
 

 
Vragen GroenLinks: 
Vragen ingekomen stukken: 

A1.  Kennisgeving digitale dienstverlening.  

1. Nu is het zwaartepunt functionaliteit. Wordt de site ook informatiever?  

A2a Transformatieplan beschermd thuis.   

1. Er  staat ter agendering in de agendacommissie. Klopt dat?  

2. Waarom is het wel in de raad van Arnhem behandeld en (nog) niet in Duiven?  

A4a Kennisgeving onderzoek STAVAZA .   

1. Uit wie bestaat de commissie ruimtelijke kwaliteit. Dat is geen welstandscommissie, toch?  

2. Is het de bedoeling dat de € 100.000  die extra beschikbaar is gesteld volledig ten goede komt 

aan maatregelen voor geluid?  

Pagina 4 van de kennisgeving Bij wat nu? Staat dat gezien de hoge kosten de aanvullende 

maatregelen financieel nu niet haalbaar zijn.  

1.  Zijn de aanvullende maatregel alleen beperkt tot geluid?  

2.  Zijn nog meer andere aanvullende maatregelen nu te benoemen of te verwachten in de 

toekomst? 

Op 25 februari is een gewijzigd tracébesluit vastgesteld. Daarmee is het project VIA15 losgekoppeld 

van de discussie over de PAS. Dat heeft gevolgen voor de modellen voor de geluidsbelasting. Er is nog 

steeds discussie over wel of geen tol.  

1. Is er in de modellen rekening gehouden met het wegvallen van de tol?   

C1a t/m c Streekarchivariaat de Liemers en Doesburg. In totaal is er een stijging van 22% in de 

begroting. De bijdrage van Duiven wordt verhoogd met € 10000. Dat is 20 %.  



1. Vindt het college dat niet wat teveel? 

2. Nemen we ook 20 % meer diensten af? 

3. Zo nee; nemen we meer diensten af en welk % is dat dan? 

4. Zijn er bezuiniging opdrachten mee te geven aan het Streekarchivariaat in een zienswijze.  

5. De toename van de kosten zit vooral in het vullen van vacatures. Is het mogelijk dat detachering 

plaats vindt via Scalabor of het WSP?  

 

 

 Vragen raadsleden en fractieassistenten 

Vraag  CDA: 
In de periodieke nieuwsmail van de provincie Gelderland (Forum Gelderland) van 5 maart 2019 stond 
een oproep om te komen met nieuwe ideeën voor het Unileverpand op het bedrijventerrein aan de 
Helhoek.  
Zijn daar reacties op binnen gekomen en zo ja, wat is het verdere traject en welke rol speelt de 
gemeente Duiven daarbij? 
 

 


